

# ການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ: ຖຽນຕ້ອນເທຊຸທປະ:

ແມ່ນຫຍັງຈະເກີດຂຶ້ນເມື່ອເວລາ  
ລູກຂອງຂ້ອຍຮອດອາຍຸສາມປີ?

ຄໍາຊີ້ນຳໄປສູ່ການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ  
ຈາກການບໍລິການເວົ້າແຊກແຊງ  
ແຕ່ເລີ້ມຕົ້ນພາຍໃຕ້ກົດໝາຍການ  
ສຶກສາສໍາລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສັຽ  
ອົງຄະ(IDEA)ພາກໍາ.

ຖືກອອກເງິນທຶນໃຫ້ໂດຍກົມການ  
ຮຽນຮູ້ແຕ່ເລີ້ມແຮກ, ໂຄງການຊຸ້ມຊູ  
ແຕ່ເລີ້ມແຮກສໍາລັບເດັກທາຣິກແລະ  
ເດັກກໍາລັງຮຽນຢ່າງ.

 Washington State Department of  
**Early Learning**

Early Support  
for Infants  
and Toddlers 

## ໄຮຣາທິຊ ທຣານຊິທິໂນ?

ເມື່ອລູກຂອງທ່ານຮອດອາຍຸສາມຂວບແລ້ວ,ການບໍລິການເອົາແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຈົບລົງແລະການບໍລິການແລະການຊື່ມູນຊຸມວໄຫມ່ອາດຈະມີໄວ້ໃຫ້.ການດຳເນີນການຂອງການປ່ຽນແປງອັນນີ້ແມ່ນອັນນຶ່ງຂອງການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາຫລາຍໆຢ່າງທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນສຳລັບລູກຂອງທ່ານແລະຄອບຄົວຕະລອດທົ່ວຊີວິດຂອງທ່ານ.

ຫົກຫາເກົ້າເດືອນກ່ອນວັນເກີດປີທີສາມຂອງລູກຂອງທ່ານ,ທ່ານຈະເລີ່ມຕົ້ນທີ່ຈະເຮັດວຽກນຳຜູ້ປະສານງານຊ່ວຍເຫລືອຄອບຄົວ(FRC)ຂອງທ່ານແລະຄະນະທີມງານຂອງທ່ານເພື່ອຈະວາງແຜນສຳລັບການຜັນປ່ຽນມາເປັນທາງເລືອກເອົາໂຮງຮຽນຫລືໂຄງການບໍລິການແນວອື່ນ.ຄອບຄົວແລະຜູ້ໃຫ້ການບໍລິການຈະເບິ່ງຕາມການດຳເນີນການນຳກັນໃນທາງເດີນທີ່ນຳພາໄປສູ່ການປະຊຸມກັນເຮືອງການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ.

## ຈຸດປະສົງຂອງການປະຊຸມເຮືອງການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາແມ່ນຫຍັງ?

ໃນຮະຫວ່າງການປະຊຸມເຮືອງການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ,ໃບຫນັງສືແຜນການຈະຖືກເຮັດອອກມາໂດຍທ່ານແລະຄະນະທີມງານເອົາແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຂອງທ່ານເພື່ອຈະຊ່ວຍຊີ້ນຳທ່ານໃຫ້ຜ່ານຜ່າການດຳເນີນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ.ກົດຫມາຍການສຶກສາສຳລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສັຽອົງຄະ(IDEA)ຍັງໃຫ້ມີໃບຫນັງສືແຜນການສຳລັບການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາໃນວັນເກີດປີທີສາມຂອງເດັກນ້ອຍ.

## ພວກເຮົາຈະເລີ່ມຕົ້ນການວາງແຜນສຳລັບການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາເມື່ອໃດ?

ຫົກຫາເກົ້າເດືອນກ່ອນວັນເກີດປີທີສາມຂອງລູກຂອງທ່ານ:

ການວາງແຜນສຳລັບການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາເລີ່ມຕົ້ນ.FRCຂອງທ່ານຈະອຳນວຍຄວາມສະດວກການຕິດຕໍ່ຮະຫວ່າງທ່ານແລະຫມວດໂຮງຮຽນຂອງທ່ານຫລືໂຄງການທີ່ຕັ້ງຢູ່ຕາມຊຸມນຸມຊົນເພື່ອຈະເລີ່ມຕົ້ນການວາງແຜນສຳລັບການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາຂອງລູກຂອງທ່ານໃນເວລາອາຍຸສາມປີ.

ຢ່າງຫນ້ອຍສາມເດືອນກ່ອນວັນເກີດປີທີສາມຂອງລູກຂອງທ່ານ,ການປະຊຸມການວາງແຜນຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາຈະຖືກຈັດຂຶ້ນ:

ທ່ານຈະພົບກັບຜູ້ຕາງຫນ້າຂອງຫມວດໂຮງຮຽນຊຶ່ງເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງການປະຊຸມກັນ.ເອົາເຈົ້າຈະອະທິບາຍວ່າແມ່ນຫຍັງຈະເກີດຂຶ້ນເພື່ອຈະພິຈາລະນາເບິ່ງວ່າລູກຂອງທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການດ້ານການສຶກສາພິເສດກ່ອນເອົາໂຮງຮຽນອະນຸບານ.

ຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການດ້ານການສຶກສາພິເສດສຳລັບວິເຄາດຕິເລີ່ມຕົ້ນ,ຕາມທີ່ຖືກພິຈາລະນາອອກມາໂດຍຫມວດໂຮງຮຽນ,ການບໍລິການຈະຖືກເອົາໃຫ້ໂດຍຜ່ານໂຄງການສຶກສາສ່ວນບຸກຄົນ(IEP).

## ແຜນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາແມ່ນຫຍັງ?

ແຜນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາຊື່ອກວ່າທ່ານ, FRCຂອງທ່ານ,ແລະຄະນະທີມງານເອົາແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຂອງທ່ານຈະຊ່ວຍເຫລືອໄດ້ແນວໃດເມື່ອລູກຂອງທ່ານແລະຄອບຄົວຍ້າຍກາຍການບໍລິການເອົາແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນໃນເວລາອາຍຸສາມປີ.ແຜນການຈະບັນຍາຍວ່າການຊື່ມູນຊຸມວໃດແດ່ຈະຕ້ອງການເມື່ອລູກຂອງທ່ານເອົາໃນໂຄງການສຳລັບການສຶກສາພິເສດຂອງຫມວດໂຮງຮຽນທີ່ຕັ້ງຢູ່ຂອງທ່ານຫລືການບໍລິການຕັ້ງຢູ່ຕາມຊຸມນຸມຊົນ,ຫລືອອກຈາກການບໍລິການແລະການຊື່ມູນຊຸມວ່າລູກຂອງທ່ານບໍ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການແລະການຊື່ມູນຊຸມວທີ່ໂປກແລ້ວຊຶ່ງກ່ຽວຂ້ອງນຳການຊຶ້ກຊ້າຫລືຄວາມເສັຽອົງຄະ.

## ແມ່ນຫຍັງຕໍ່ມາສຳລັບລູກຂອງອ້ອຍ?

ການອອກແບບແຜນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາຂອງລູກຂອງອ້ອຍ:

ທ່ານແລະຄະນະທີມງານເອົາແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຂອງທ່ານຈະເຮັດວຽກນຳກັນເພື່ອຈະອອກແບບແຜນການ.ຄະນະທີມງານລວມເອົາທ່ານ,,FRCຂອງທ່ານ,ບຸກຄົນທີ່ເຮັດວຽກນຳລູກຂອງທ່ານດຽວນີ້,ບຸກຄົນອື່ນໆທີ່ທ່ານປະສົງຢາກໃຫ້ກ່ຽວພັນນຳແລະບຸກຄົນທີ່ອາດຈະກ່ຽວພັນນຳລູກຂອງທ່ານໃນອະນາຄົດ.ຄະນະທີມງານຈະເບິ່ງໃນຄວາມຄືບຫນ້າແລະຄວາມຕ້ອງການຂອງລູກຂອງທ່ານ.FRCປະສານງານການອອກແບບຂອງແຜນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ.

## ການບໍລິການແນວໃດແດ່ຈະມີໄວ້ໃຫ້ສໍາລັບລູກຂອງຂ້ອຍ ຫລັງຈາກການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາເມື່ອເວລາອາຍຸສາມປີ?

ອັນນີ້ຂຶ້ນນໍາວ່າລູກຂອງທ່ານຕ້ອງການການບໍລິການດ້ານການສຶກສາພິເສດໃນວັຍເດັກແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຫລືບໍ່. ຫມວດໂຮງຮຽນຂອງທ່ານຈະພິຈາລະນາເບິ່ງວ່າລູກຂອງທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການດ້ານການສຶກສາພິເສດໃນວັຍເດັກແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຫລືບໍ່. ຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ, ທາງເລືອກຂອງການຈັດແຈງການບໍລິການຫລາຍໆຢ່າງອາດຈະມີໄວ້ໃຫ້. ເຊັ່ນວ່າໂຄງການຕາມຂຸມນຸມຊົນ, ໂຄງການ Head Start, ໂຄງການການສຶກສາພິເສດໃນວັຍເດັກແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນແລະການຊ່ວຍເຫລືອ (ECEAP), ໂຄງການຊ່ວຍຢູ່ຕາມເຮືອນຫລືໂຮງຮຽນ. ການສຶກສາພິເສດຫລືການບໍລິການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງນໍາຈະຖືກເອົາໃຫ້ໃດແຜ່ນໂຄງການການສຶກສາສ່ວນບຸກຄົນ (IEP). FRC ຈະປະສານງານການປະຊຸມການວາງແຜນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ. ຫມວດໂຮງຮຽນຈະຈັດການປະຊຸມຂຶ້ນເພື່ອຈະອອກແບບແຜນ IEP

ຂອງລູກຂອງທ່ານ. FRC ຈະຊ່ວຍເຫລືອທ່ານ, ນາຍຄູແລະພະນັກງານຂອງໂຮງຮຽນທີ່ຮູ້ຈັກກ່ຽວກັບຄວາມເຂັ້ມແຂງແລະຄວາມຕ້ອງການຂອງລູກຂອງທ່ານເພື່ອຈະອອກແບບແຜນ IEP ທ່ານສາມາດນໍາເອົາຫມູ່ເພື່ອນ, ສະມາຊິກຄອບຄົວຫລືສະມາຊິກຄອບຄົວອື່ນໆຕາມໃຈເລືອກຂອງທ່ານມານໍາທ່ານສໍາລັບການຊຸ້ມຊູ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຜູ້ກໍາກັບເອກສານຂອງພະແນກກ່ຽວກັບຄວາມເສັຽືອງຂະດ້ານການຈະເຣີນເຕີບໂຕ (DDD) ຫລືຜູ້ປະສານງານຄວາມຕ້ອງການດ້ານການປິ່ນປົວສຸຂະພາບພິເສດ, ທ່ານຢາກຈະເຊີນເອົາເອົາເຈົ້າມານໍາກໍໄດ້ຄືກັນ. ການປະຊຸມ IEP ຕ້ອງເກີດຂຶ້ນກ່ອນວັນເກີດປີທີສາມຂອງລູກຂອງທ່ານແລະ IEP ຕ້ອງມີໄວ້ໃຊ້ກ່ອນວັນເກີດປີທີສາມຂອງລູກຂອງທ່ານ. ຫລັງຈາກທີ່ແຜນການ IEP ໃບທໍາອິດຂອງທ່ານໄດ້ຖືກວາງໃຊ້ແລ້ວ, ການປະຊຸມ IEP ສາມາດເກີດຂຶ້ນໄດ້ໃນທຸກໆເວລາ

ທີ່ທ່ານຫລືພະນັກງານຂອງໂຮງຮຽນຮູ້ສຶກວ່າມັນມີຄວາມຕ້ອງການທີ່ຈະເວົ້າລົມກັນເຮືອງໂຄງການຂອງລູກຂອງທ່ານ.

## ແມ່ນຫຍັງຈະເກີດຂຶ້ນຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງຂ້ອຍບໍ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການດ້ານການສຶກສາພິເສດໃນວັຍເດັກແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນ?

ຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງທ່ານບໍ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການດ້ານການສຶກສາພິເສດໃນວັຍເດັກແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນ, FRC ຂອງທ່ານຈະເຮັດວຽກນໍາທ່ານເພື່ອຈະຊື້ບອກທາງອອກທີ່ອາດເປັນໄປໄດ້ທາງອື່ນໆຊຶ່ງມີໄວ້ໃຫ້ສໍາລັບລູກຂອງທ່ານ, ເຊັ່ນວ່າໂຄງການ Head Start, ECEAP ຫລືໂຄງການຕາມຂຸມນຸມຊົນອື່ນໆ.

## ບົດບາດຂອງພວກເຮົາ ໃນການດໍາເນີນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາແມ່ນຫຍັງ?

ຄໍາຊີ້ນໍາກ່ຽວກັບວ່າທ່ານສາມາດຊ່ວຍເຫລືອລູກຂອງທ່ານແລະຄອບຄົວທໍາການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາໃຫ້ຮາຍຮື້ນສະດວກໄດ້ແນວໃດ:

- ເວົ້າຮ່ວມໃນການປະຊຸມໂດຍການເວົ້າກ່ຽວກັບສິ່ງທີ່ທ່ານຕ້ອງການສໍາລັບລູກຂອງທ່ານ.
- ຈົດບັນທຶກໃນເວລາການປະຊຸມ.
- ຄົ້ນຄວ້າຂອບເຂດຂ່າຍຊ່ວຍເຫລືອແລະການບໍລິການ.
- ແກ້ໄຂຮັກສາປຶ້ມບັນທຶກກ່ຽວກັບກິຈະກຳການເຄື່ອນໄຫວແລະຄວາມສົນໃຈຂອງລູກຂອງທ່ານ. ລວມເອົາໃບລາຍເກີດຂອງທ່ານ, ບັນທຶກການສັກຢາກັນໄຮກ, ບັນທຶກພະຍາບານ, ຮູບພາບ, ການຕີຮາຄາ, ການປະເມີນຜົນ, ແລະ IFSPs ຜ່ານມາ. ຮູບພາບຂອງລູກຂອງທ່ານຊ່ວຍໃຫ້ເຫັນຂໍ້ ມູນຄວາມຈິງແລະຮາຍຮະອຽດເປັນສ່ວນຕົວ.

■ ແມ່ນຫຍັງແດ່ຈະຊ່ວຍເຫລືອໄດ້ຫລາຍເພື່ອຈະຊື້ມູນຊຸສະນັບສະນູນສໍາລັບລູກຂອງທ່ານ? ທ່ານຮູ້ຈັກຄວາມຕ້ອງການຂອງເຂົາເຈົ້າໄດ້ດີທີ່ສຸດ. ຮູ້ຈັກວ່າຈະໄດ້ຫຍັງແດ່ຈາກລູກຂອງທ່ານແລະເຮັດວຽກນໍາຫມວດໂຮງຮຽນແລະຄະນະທີມງານ IEP ເພື່ອຈະເອົາການບໍລິການການເຫລົ່ານີ້ມາສໍາລັບລູກຂອງທ່ານ.

## ຂຶ້ນຕໍ່ໄປຂອງຂ້ອຍ ຫລັງຈາກການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາແມ່ນຫຍັງ?

ຖາມເບິ່ງວ່າມັນມີກຸ່ມຊຸ້ມຊອບຄົວຫລືບໍ່, ສາມະຄົມພໍ່ແມ່ນາຍຄູນັກຮຽນຫ້ອງຖິ່ນ (PTSA) ຫລືສະພາແຜນນໍາພໍ່ແມ່ສໍາລັບການສຶກສາພິເສດ (SEPC) ຢູ່ໃນເຂດຫມູ່ບ້ານຂອງທ່ານ. ຖາມເບິ່ງວ່າຫມວດໂຮງຮຽນມີພະນັກງານບໍລິການຄອບຄົວຫລືພະນັກງານສັງຄົມຜູ້ທີ່ສາມາດຊ່ວຍເຫລືອທ່ານຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຄວາມຂ້ອງໃຈ. ຈໍາໄວ້ວ່າທ່ານ, ໃນຖານະເປັນພໍ່ແມ່, ອາດຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກການຊື້ມູນຊຸ້ມຊອບຄົວຂອງທ່ານຍ້າຍຜ່ານຜ່າການດໍາເນີນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ.

## ຮາຍຮະອຽດອື່ນໆແນວໃດແດ່ ທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການ ຢາກຈະຮູ້ຈັກ?

ຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການຈາກພະແນກ DDD ໃນປັດຈຸບັນນີ້ຢູ່ເງື່ອນໄຂຂັບການຊ່ວຍເຫລືອສໍາລັບການບໍລິການຕ້ອງຖືກພິຈາລະນາ

ເບິ່ງໃຫມ່ກ່ອນທີ່ລູກຂອງທ່ານຈະຮອດອາຍຸສີ່ປີ.ມັນສໍາຄັນສໍາລັບທ່ານທີ່ຈະແລກປ່ຽນຮາຍຮະອຽດກ່ຽວກັບການປະເມີນຜົນເຮືອງການເຂົ້າແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນແລະຮາຍຮະອຽດກ່ຽວກັບການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາແລະຮາຍຮະອຽດກ່ຽວກັບການຕີຮາຄາການປະເມີນຜົນຂອງໂຮງຮຽນໃນຮະຫວ່າງການດໍາເນີນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາຜະແນກDDD.ຄໍາຢືນຍອມຂອງທ່ານທີ່ຈະເປີດເຜີຍຮາຍຮະອຽດອັນນີ້ໃຫ້ແກ່ຜະແນກDDD ສາມາດຖືກເກັບກຳເອົາມາໄດ້ຈາກຫມວດໂຮງຮຽນໃນເວລາປະຊຸມການວາງແຜນການຜັນປ່ຽນຕໍ່ມາ.ຖ້າຫາກວ່າຮາຍຮະອຽດເພື່ອຈະພິຈາລະນາເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຕໍ່ໄປແມ່ນບໍ່ໄດ້ຮັບ,ລູກຂອງທ່ານຈະຖືກເອົາອອກຈາກການບໍລິການຂອງຜະແນກDDD ໃນເວລາອາຍຸສີ່ປີ.

## ຂ້ອຍຈະສາມາດໄປໃສເພື່ອຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຫລືຮາຍຮະອຽດເພີ່ມເຕີມ?

- ໂຄງການຊຶມອູແຕ່ເລີ່ມແຮກສໍາລັບເດັກທາຣິກແລະເດັກນ້ອຍກຳລັງຮຽນຢ່າງ(ESIT) ຂອງກົມຮຽນຮູ້ແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນຄວບຄຸມກຳກັບຮະບົບທີ່ວິຊາການບໍລິການເຂົ້າແຊກແຊງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນ IDEA.  
ໂທຣະສັບ: 360-725-3500  
ແວບໂຊທ໌: [www.del.wa.gov/esit](http://www.del.wa.gov/esit)
- ເພື່ອຮາຍຮະອຽດເພີ່ມເຕີມແລະການສົ່ງຕໍ່ໄປຫາຜູ້ປະສານງານການຊ່ວຍເຫລືອຄອບຄົວ(FRC)ໃຫ້ຕິດຕໍ່ຫາ:WithinReach (ສາຍດ່ວນເຮືອງສຸຂະພາບຄອບຄົວ) ສໍາລັບຊື່ຂອງFRC ຢູ່ໃນເຂດທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານ.  
ໂທຣະສັບ: 800-322-2588  
ແວບໂຊທ໌:[www.withinreachwa.org](http://www.withinreachwa.org)

- ຮູ້າຊຶມງາໂນສທາທຳຣາຣະຊໍາເທຣໂນກຢູ່ທີ່ຂົນດເຣີນງຳເນທເຣ.ຊຶມອູຊ່ວຍເຫລືອແລະເອົາການຊຶມອູແລະປ່ອນຊ່ວຍເຫລືອໃຫ້ສໍາລັບຜູ້ຊາຍທຸກໆຄົນແລະຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າຜູ້ທີ່ມີເດັກນ້ອຍທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການພິເສດ.  
ໂທຣະສັບ:425-653-4286  
ແວບໂຊທ໌:[www.fathersnetwork.org](http://www.fathersnetwork.org)
- PAVEເປັນສູນກາງການຝຶກຝົນສໍາລັບພໍ່ແມ່ແລະຮາຍຮະອຽດທີ່ວິຊາການຊ່ວຍເຫລືອໃຫ້ແກ່ຄອບຄົວທີ່ມີເດັກນ້ອຍທີ່ມີຄວາມເສັຽອົງຄະ,ອາຍຸແຕ່ເກີດຮອດຍັບຫມຸ່ມ.  
ໂທຣະສັບ: 800-572-7368 (800-5 PARENT)  
ແວບໂຊທ໌: [www.wapave.org](http://www.wapave.org)
- Washington State Parent to Parent ເປັນສາຍງານພໍ່ແມ່ທີ່ວິຊາການຊຶມອູທາງດ້ານຈິດໃຈແລະຮາຍຮະອຽດໃຫ້ແກ່ພໍ່ແມ່ທີ່ມີລູກທີ່ມີຄວາມເສັຽອົງຄະຫລືການຊຶມອູໃນການຈະເຣີນເຕີບໂຕ.  
ໂທຣະສັບ:800-821-5927  
ແວບໂຊທ໌:[www.arcwa.org](http://www.arcwa.org)
- The Arc of Washington Stateສົ່ງເສີມການສຶກສາ,ສຸຂະພາບ,ການກຸ້ມຕົນເອງ,ການຊ່ວຍເຫລືອຕົນເອງ,ການລວມເຂົ້າໃສ່,ແລະທາງເລືອກຂອງບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສັຽອົງຄະແລະຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າ.  
ໂທຣະສັບ:888-754-8798  
ແວບໂຊທ໌:[www.arcwa.org](http://www.arcwa.org)



ການແບ່ງແຍກຄົນຊັ້ນວັນນະແມ່ນຖືກຫວງຫ້າມຢູ່ໃນທຸກໆໂຄງການແລະກິຈກັມ.ບໍ່ມີຄົນໃດຈະຖືກຍົກເວັ້ນນອກອີງຕາມຜັນຖານຂອງຜິວພັນ,ສີສັນ,ສາສະນາ,ລັດທີ່,ເຊື້ອຊາດດັ້ງເດີມ,ເພດ,ອາຍຸຫລືເສັຽອົງຄະ.



PO Box 40970  
Olympia WA 98504-0970  
FAX (360) 413-3482  
VOICE (360) 725-3500  
[www.del.wa.gov/esit](http://www.del.wa.gov/esit)